
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE 

LA VILA D’ARGENTONA CELEBRADA EL DIA 4 D’OCTUBRE DE 2018 AL SALÓ DE 

PLENS DE L’AJUNTAMENT . 

 

Assistents:  

Presidenta: Sra. Maria Teresa Ferrer Fàbregas 

 

Regidor encarregat de l’àmbit de participació ciutadana:  

Sr. Guillem Saleta Perejoan 

  

Representant d’entitats esportives:  

 

- Sr. Ricardo Fernández Vidal, en representació del Club Petanca Cros. 

 

Representant d’entitats socials i cíviques: 

 

- Sr. Ramon Romero, en representació de AAVV Ginesteres 

 

Representant d’entitats d’activitats econòmiques: 

 

- Sra. Oriana Alemany, en representació d’Argentona es mou 

 

Persones inscrites al Registre Ciutadà: 

- Salvador Pascual Bruguera 

- Engràcia Borrull Solsona 

 

Regidors de cada grup municipal a proposta del portaveu del grup: 

 

- Sr. Salvador Calafell Viayna, en qualitat de representant del grup municipal 

Iniciativa per Catalunya-Verds 

 

A les 19,30 h. s’incorpora el regidor Àngel Puig (ICV) 

 

Assisteixen també les següents persones: 

 Sr. Rosendo Domingo (Can Cabot) 

 Sr. Francisco Alsina 

 Sr. Albert Vila 

Excusen la seva assistència: 

 

- Eduard Dorda Ventura 

- Anna Riera Anglada 

 

Assisteix també, amb veu i sense vot, el tècnic de Participació Ciutadana, Sr. Sergi 

Fernández Maraver 

  

Actua com a Secretària delegada la Sra. Carme Ruano de la Torre. 



 

Existint el quòrum de constitució que estableix l’article 89 del Reglament Orgànic 

Municipal, a les 19  hores i 25   minuts del vespre, el president obre la sessió 

d’acord amb l’ordre del dia establert. 

 

1. Aprovació Acta sessió anterior de data 14 de juny   

 

S’aprova per unanimitat 

 

2. Resultats Consulta Ciutadana Pressupost Participatiu 

 

La presidenta explica que abans de la Comissió Permanent  ja s’han presentat els 

resultats i si algú tindria alguna cosa a afegir. Resum dels projectes: 

 



3. Valoració resultats i procés participatiu 

 

Es proposa de fer una ronda d’intervencions: 

 

Ricardo Fernández: creu que ha votat més gent i que es nota que han votat els 

veïns de Les Ginesteres. Creu que els projectes petits estan infravalorats, s’hauria 

de ser més realista. Se li comenta que segons la Llei de contractació no es poden 

superar els 18.000€.  

 

Sorgeix la pregunta d’on es posaran els aparells per fer gimnàstica, els bancs,... en 

quin indret, qui ho decidirà? S’haurà de veure segons les necessitats, les persones 

tècniques sabran a on.  

 

Engràcia Borrull: Creu que el projecte de senyalització pujarà més del que s’ha 

pressupostat.  

 

Francisco Alsina: Li ha semblat bé com ha anat. Hi ha coses que haurien de passar 

per sobre de tot, com les voreres, sobretot per la gent gran. S’ha de vigilar quan es 

fan instal·lacions de gas perquè rebenten les voreres i les empreses no les tornen 

a deixar com cal. 

 

Mite Ferrer: valora molt positivament el tríptic editat. Li sap greu que no hi hagi 

més participació (10,4%). Comenta que l’any que ve, per ser any electoral, no hi 

haurà procés participatiu de pressupostos. 

En Guillem ho confirma. Després de valorar-ho amb el tècnic pensen que s’hauria 

de fer el procés amb intervals perquè així es poden fer visibles les actuacions que 

surtin.  

 

Oriana Alemany: proposa que si hi ha persones que no saben fer servir les noves 

tecnologies i per tal de no fer servir l’urna ajudar-los amb tablets o a l’ajuntament, 

així ajudem al planeta si no fem servir tant paper. 

 

Salvador Calafell: troba que ha estat un al·licient incloure els projectes petits, 

perquè així es veurà que s’executen 

 

Ramon Romero: ho valora molt positivament, tot molt ben programat, les normes 

establertes les considera correctes, i que s’hagi pogut votar en setembre creu que  

ha afavorit la participació. Proposa que quan es faci la recollida de propostes se li 

doni importància a la ubicació. 

  

Àngel Puig: es valora molt positivament l’increment de participació a nivell govern. 

Costa molt executar els projectes que són grans per les adjudicacions que són 

feixugues i llargues. 

 

Sergi Fernández comenta que és molt més ràpid fer les votacions i el recompte a 

través d’internet, sobretot amb el que representa d’estalvi de paper i de temps 

amb les dades que es bolquen). 

 



Cada vegada hi ha més gent que vota per internet i, malgrat que hi ha part de la 

població que no el domina, ha de quedar clar que les noves tecnologies són les 

que manen, cada vegada són menys els vots que es fan en urna. 

 

Es proposa d’anar al Casal de gent gran a explicar-ne el funcionament, tot i que 

aquest any ja s’ha anat a explicar el projecte. S’han de posar tots els mitjans 

possibles perquè la gent gran pugui votar per internet i els hi resulti fàcil. 

 

4. Situació projectes Pressupost Participatiu 2017 

 

En Guillem Saleta explica els projectes en execució:  

Les obres de la Pl. Montserrat ja es començaran a executar aquest any. 

 

L’Àngel Puig comenta que de les obres previstes al carrer Lladó, ja està fet el 

projecte però el Centre d’Estudis Argentonins Jaume Clavell ha presentat 

al·legacions perquè consideren que com que afecta al nucli antic cal respectar un 

estil i  s’ha de remodelar el projecte incloent-hi les llambordes que ja existeixen, 

cosa que s’està fent, adequant-ho a les necessitats actuals (clavegueram, 

connexions, ...) 

 

En Guillem Saleta continua: pel que fa a la millora de carrers genèrica ja s’està a 

punt de tancar contractes. També la millora d’accessibilitat quadre Q, en diferents 

carrers del poble. 

 

Sobre l’adequació de la Riera d’Argentona ja està preparada la memòria valorada 

sobre les diverses actuacions a fer, en diferents lots per poder licitar. Hi ha llocs de 

la riera que són propietat de la Generalitat de Catalunya, s’està intentant 

subscriure un conveni, o bé, executar-ho subsidiàriament. La primera actuació 

serà desbrossar i després anivellar. 

 

Pel que fa al local per posar el Cau s’ha consensuat amb les persones que integren  

l’Agrupació Calabrot d’Argent. La  primera opció, que era la Masia de Can Barrau, 

no els ha convençut; s’ha ofert un terreny a Can Barrau 2, que s’aplanaria i 

adequaria amb diverses aules/casetes tipus bungalow. S’ha encarregat el projecte 

a uns arquitectes de Barcelona, un gabinet d’arquitectura sostenible. En aquest cas 

si que s’ha disparat el pressupost del que era l’inicial. El govern espera que a finals 

del 2018 o a principis del 2019 estarà acabat el projecte i es podrà començar. 

 

S’obre un debat al voltant de l’execució real dels projectes, que la gent del carrer 

no els veu fets. S’han de concretar més. 

 

En Guillem Saleta acaba explicant que al web estan penjades les diferents opcions 

sobre el projecte de la piscina i que ja es va parlar en un Consell de la Vila d’ara fa 

un  any, per respondre a alguna pregunta sorgida sobre aquest tema. 

 

5. Altres assumptes d’interès 

 

Guillem presenta Àngel Puig perquè assisteix a la Comissió com a regidor de 

Patrimoni a explicar dos temes diferents: 



Comissió Memòria Històrica: Des de l’any 2012 funciona amb diferents persones 

d’Argentona interessades en el tema. Explica les diferents “setmanes” durant els 

últims anys que s’han portat a terme; s’han editat DVD de cada sessió i es té 

pensat de posar-los a la venda conjuntament. 

Un dels projectes pendents era fer una escultura a les víctimes d'ambdós bàndols 

de la Guerra Civil, que s’ubicarà al parc del Memorial Democràtic, i s’inaugurarà el 

proper 27 d’octubre a les 12 del matí. 

Explica el que està pensat d’englobar en els actes del que s’anomenarà la 5a. 

Setmana de la Memòria Històrica. 

 

L’altra tema que comenta és sobre la casa Puig i Cadafalch: des que es va comprar 

l’any 2012 s’ha anat treballant en rehabilitar-la. A principis de l’any 2019 es 

començarà a remodelar-la per dins (reestructura i ornamentació). 

Explica que en el darrer Consell del Patrimoni es va posar sobre la taula la creació 

d’un ens que vetllés pel futur de la casa i van creure que hauria de ser un Consell 

assessor que funcionés des de l’ajuntament. De moment ja està pensat que en 

formin part membres de les entitats: Patronat del Museu del Càntir, Consell de 

Patrimoni, Natura, i demana qui voldria formar part d’aquest consell. Mostren 

interès el següents membres de la Comissió permanent. 

 Ricardo Fernández 

 Salvador Pascual 

 Oriana Alemany 

 Francisco Alsina 

 Mite Ferrer 

 

6. Torn obert de paraula 

 

Intervé la Mite Ferrer perquè vol saber sobre les campanes de l’església... qui paga 

la reparació? L’Àngel Puig explica el procés: de com es va detectar que estaven 

malament, que se li va requerir a la propietat que s’havien de reparar perquè els 

jous (les fustes que les aguantaven) estaven malmesos. 

S’ ha arribat a un acord amb el mossèn de pagar el 50% de la reparació, ja que 

estan vinculades al rellotge, que si que és municipal. 

 

No havent-hi més assumptes a tractar, es tanca la sessió per ordre de la Sra. 

Presidenta essent les  21,15 h, en lloc i data a dalt indicats, de tot el que com a 

Secretària delegada certifico. 

 

La presidenta     La secretària delegada 

 

 

 

 

Ma. Teresa Ferrer Fàbregas   Carme Ruano de la Torre 

 


